
 
 

Zápis z 10. zasedání Osadního výboru Krčín 

konaného dne 17. 6. 2025 v knihovně ZŠ Krčín 
 

 

PŘÍTOMNI:, Grymová Jiřina, Hladík Jiří, Petráš Jan, Slavík Zdeněk, Voříšková Irena 

OMLUVENI: Červinka Jaroslav, Dostál Pavel, Slavík Ondřej, Kubišta Petr 

HOSTÉ: - 

 

PROGRAM 

1) Seznámení s plněním zadaných úkolů za 2025 

2)  Informace o vývoji plánovaných investic 

3)  Zatékání do ZŠ Krčín 

4)  Informace ke studii AFRY ohledně obchvatu  

5) Úkoly 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

Předseda přítomné přivítal a na základě jejich počtu prohlásil jednání za usnášeníschopné. 

 
1) Seznámení s plněním zadaných úkolů za 2025 

Předseda níže uvedené nesplněné požadavky z minulých OVK okomentoval aktuálním stavem, 
některé navrhuje k opětovnému zadání. OVK bere na vědomí informace. 
 
      a) OVK6, OVK8 - opakované žádosti o odstranění břečťanu ze hřbitovní zdi, aby nedocházelo 
k její další degradaci vlivem prorůstání kořenů 
Vyj. M. Vodžák – je to v plánu, stejně jako to provedli ve Vrchovinách, bez termínu 
 
      b) OVK7 - obnovení vybledlého vodorovného dopravního značení V 7b - místo pro přecházení. 
u restaurace U Truněčků – znovu zadat 
 
      c) OVK7 - úprava provozu v ulici „U letiště“, kde narostl tranzit, patrně směr na Bohuslavice, a 
to včetně nákladních vozidel a traktorů….. Navrhujeme zvážit zákaz vjezdu pro vozidla nad 3,5 t či 
najít jiné vhodné opatření.  
Vyj. MP p. Kratěny 5/6/25 – již delší dobu nejsou od obyvatel podněty k řešení, ani hlídka nic 
nehlásila. Pokud problém trvá, je potřeba podat podnět znovu a nejlépe s konkretizací (např. ve 
které části dne, zda nákladní auto., traktory, atd…), aby hlídka mohla přesněji provést ověření 
stavu.  
 

2)  Informace o vývoji plánovaných investic 

Předseda seznámil přítomné s vývojem investic, tj. především realizaci rekonstrukce ulice Pod 
Strážnicí (Kujalky). Aktuálně je vydáno vyrozumění o zahájení řízení, následovat by mělo stavební 
povolení. Investici budeme požadovat do rozpočtu 2026.  
   Dále realizace přeložky vrchního vedení ČEZ do země podél školy + ochranné zábradlí + podkop 
má stavební povolení, čekáme na termín ČEZ k realizaci. Na to navazuje možná činnost v oblasti 
oprav krčínského parku.  
Od původního záměru využít TS k opravě bude lépe ustoupit a využít externí firmu. 



Dále je v přípravě zadání pro studii proveditelnosti rekonstrukce/novostavby pavilonu jídelny a 
tělocvičny ZŠ Krčín. 

 

3) Zatékání do ZŠ Krčín 

Předseda seznámil přítomné s aktuálním stavem řešení zatékání do ZŠ Krčín po instalaci FVE. 
Stav se táhne již od října 2024 a přijatá částečná opatření ve smyslu lokálních oprav nepřinesla 
uspokojivý výsledek. Uvažuje se i o výměně střešního pláště, rozdělené na 2 fáze – v roce 2025 a 
2026, v celkovém nákladu cca 9 mil. Kč. Nejaktuálnější opatření je rozkrytí střechy kolem oken, 
kde zatéká nejvíce, a oprava klempířských prvků, hydroizolace a znovupoložení krytiny. 

4) Informace ke studii AFRY ohledně obchvatu 

Předseda seznámil přítomné s faktem, že spol. AFRY CZ s.r.o. dodala v červnu 2025 výsledky 
studie proveditelnosti obchvatu dle doplněného zadání Města. Výsledky jsou dostupné pouze 
zastupitelům k nahlédnutí, členům byl sdělen hrubý detail: 
Je navržena trasa ve 2 variantách, tzv. fialová a zelená. 
Fialová vede odbočením v místech +/- odbočky na Přibyslav a postupným sestupem do Vrchovin, 
které obejde za hřbitovem a bude pokračovat zahloubením kolem letiště a Luštince, s napojením 
na Nahořanskou, dále mezi objekty kravína a plechového skladu na Osmu, trať překříží 
v maximálně možném kolmém směru. Zachována zůstane cesta do Vrchovin od Náchoda pro 
místní provoz, sjezd z obchvatu bude proveden do průmyslové oblasti a napojen na most u 
Ammannu. Odtud v koridoru původní přeložky s napojením na TGM v oblasti obchodní zóny.  

Varianta zelená spojení na Náchod z Vrchovin úplně ruší, dostupnost Náchoda pro místní dopravu 
pouze po obchvatu. Zavádí dvě(!) křižovatky v blízkosti Vrchovin, z nichž sjezdy vedou blízko 
obydlené oblasti a vyúsťují k Ammanu od Vrchovin a napojují se kolmo na Náchodskou.  

 

5) Úkoly 
 
OVK připomíná nesplněné úkoly z minulých období a žádá o jejich opětovné zařazení k realizaci 

 odstranění břečťanu ze hřbitovní zdi, aby nedocházelo k její další degradaci vlivem 
prorůstání kořenů 

 obnovení vybledlého vodorovného dopravního značení V 7b - místo pro přecházení u 
restaurace U Truněčků. 
 

Zasedání skončilo bez usnesení. 

POUŽITÉ ZKRATKY 

OVK – Osadní výbor Krčín, ZŠ – základní škola, FVE – fotovoltaická elektrárna   

ZAPSAL 
Zdeněk Slavík, předseda OVK 

 
         V Novém Městě nad Metují 

  dne 17. 6. 2025 


